

LISTA PARTICIPANȚILOR

EXPOZIȚIA
INTERNAȚIONALĂ SPECIALIZATĂ



Ediția a XVI-a

ORGANIZATOR:

Centrul Internațional de Expoziții
"MOLDEXPO" S.A.

SUPORT OFICIAL:

Ministerul Economiei al Republicii Moldova



«ACCEPT-96» S.R.L., Saloanele de mobilă «DOMINO»	3
Corporația «AMBIANȚA»	3
Salonul de mobilă «ANTURAJ»	4
«KOM-ФОР» ООО	5
«DECIMUS LEGIO» S.R.L.	5
«MEZANIN-V» S.R.L.	6
SALONUL DE MOBILĂ «MELILUX»	7
«PANMOBILI» S.R.L.	7
«SINTIMA» S.A.	8
F.P.C. «STEJAUR» S.A.	8
«TIARA - PRIM» S.R.L.	9
«VISCOLUX GRUP» S.R.L.	10



«ACCEPT-96» S.R.L., Saloanele de mobilă «DOMINO»



bd. Dacia, 27
MD-2060 Chișinău, Republica Moldova
Tel. : +373-22/ 52-71-06

bd. Moscova, 11/1
MD-2068 Chișinău, Republica Moldova
Tel. : +373-22/ 31-11-21

Calea Ieșilor, 10, Casa de Comerț "Solaris", etaj 3
MD-2069 Chișinău, Republica Moldova
Fax : +373-22/ 50-94-60
E-mail: accept_96@mail.ru
URL : www.domino.md

Rețeaua de saloane de mobilă "Domino" propune: mobilă pentru salon, sufragerie, birou, dormitor, pentru camera copiilor și adolescenților; obiecte de interior și accesorii de la producători de prestigiu din Italia, Spania, Polonia. Scaune și mese din lemn (Malaysia) pentru baruri, cafelele și restaurante. Magazin specializat de mobilă tapițată "100 divanov": canapele, fotolii de la producătorul "Natuzzi" - linia "Italsofa".

Сеть мебельных салонов "Domino" предлагает: гостиные, столовые, кабинеты, детские и спальни; предметы интерьера и аксессуары от лучших производителей Италии, Испании и Польши. Столы и стулья, мебель из натурального дерева, производства Малайзия, для кафе, баров и ресторанов. Специализированный магазин мягкой мебели "100 диванов": диваны, кресла, уголки из ткани и кожи от мирового лидера компании "Natuzzi" - линия "Italsofa".

DOMINO, the network of furniture showrooms, offers furniture for sitting-rooms, dining rooms, studies, bedrooms and children's rooms, interior objects and accessories from the best manufacturers in Italy, Spain and Poland. Tables and chairs, wooden furniture (Malaysia) for cafes, bars and restaurants. "100 divanov" specialized showroom of upholstered furniture: sofas, arm-chairs; corners in fabric and leather from NATUZZI ("Italsofa" line), the world leader in the field.

Corporația «AMBIANȚA»



str. Mesager, 11/1
MD-2069 Chișinău, Republica Moldova
Tel. : +373-22/ 75-46-70; 75-46-61
Fax : +373-22/ 85-53-34
GSM : +373-69/ 800-162
E-mail : info@ambianta.md
URL : www.ambianta.md

Corporația Ambianța este un grup de companii din Republica Moldova și România, specializat în producerea de serie și comercializarea mobilei corp din PAL melaminat și a saltelelor ortopedice de marca SomNEO.

Корпорация Ambianta - это группа компаний из Республики Молдова и Румынии, специализирующихся в серийном производстве мебели и реализации корпусной мебели из меламированного ДСП и ортопедических матрасов марки SomNEO.

Ambianta Corporation is a group of companies from the Republic of Moldova and Romania, specialized in manufacturing and marketing chipboard cabinet furniture and orthopedic mattresses SomNEO.



Participantii
Участники
Exhibitors



SALON DE MOBILĂ

MobiGrup Anturaj este unul din liderii industriei de producere a mobilierului din Republica Moldova. Compania și-a început activitatea în anul 1997 ca importator de mobilier italian. Câțiva ani mai târziu și-a extins serviciile și în sfera de producere. La moment, compania este proprietara unei unități moderne de producere în orașul Strășeni, dotată cu utilaje și mașinării digitale performante. De asemenea, MobiGrup Anturaj are un showroom de 1000 m2 în Chișinău și oferă locuri permanente de muncă pentru un colectiv de aproximativ 75 de persoane. MobiGrup ANTURAJ este dealerul oficial al companiei DMI, care este un brand de mobilier german ce oferă mobilă de calitate superioară în asortiment. Suntem experți în crearea mobilierului pentru locuințe, dar și a unităților pentru birouri. Am mobilat cu succes multe organizații private și de stat, dar și un număr impresionant de case și apartamente. Avem multă experiență în executarea comenzilor individuale, însă în același timp putem oferi prețuri extraordinar de bune pentru unitățile standard. Datorită unei politici fiscale benefice, a relațiilor asimetrice cu UE, condițiilor preferențiale cu Rusia și CSI și datorită accesului la materie prima ieftină (MDF și PAL din Ucraina, Rusia, Polonia) putem propune cele mai bune prețuri menținând un nivel înalt de calitate pentru comenzile mari, standardizate.

Salonul de mobilă «ANTURAJ»

str. Calea Ieșilor, 8
MD-2069 Chișinău, Republica Moldova
Tel. : +373-22/ 74-74-24; 22/ 75-48-45
Fax : +373-22/ 74-59-00
E-mail: office@anturaj.md
URL : www.anturaj.md

MobiGrup Anturaj является ведущей компанией в отрасли производства мебели в Республике Молдова. Компания берет свое начало в 1997 году как импортер итальянской мебели. Через несколько лет расширила свои услуги в сфере производства. В настоящее время компания владеет современной производственной единицей в Страшенах, оснащенной современным цифровым оборудованием и техникой. Компания, также имеет выставочный зал MobiGrup Entourage, площадью 1000 м2 в Кишиневе и обеспечивает постоянными рабочими местами примерно 75 человек. Компания Entourage MobiGrup является официальным дилером DMI, немецкая марка мебели, предлагающая мебель высокого качества и в широком ассортименте.

Мы являемся экспертами в создании мебели для жилья и офисов. Мы успешно мебелировали много частных и общественных организаций, а также впечатляющее количество домов и квартир.

Мы имеем большой опыт в выполнении индивидуальных заказов, но в то же время мы можем предложить очень хорошие цены для стандартных единиц благодаря налогово-бюджетной политике, асимметричным отношениям с ЕС и преференциальным условиям с Россией и странами СНГ и доступу к дешевому сырью (МДФ и ДСП из Украины, России, Польши), можем предложить лучшие цены при сохранении высокого качества больших стандартных заказов.

MobiGrup Anturaj is a leading furniture manufacturer in Moldova. The company began its activity in 1997 as an importer of Italian furniture. A few years later it started producing its own furniture. At present, the company owns a modern production unit in Strășeni, endowed with performing digital equipment and machinery. MobiGrup Anturaj also has a 1000 m2 showroom in Chisinau and provides permanent jobs for a group of about 75 people. Anturaj MobiGrup is the official dealer of DMI, a German furniture brand, offering high quality furniture and a wide range of accessories.

We are experts in creating furniture for home, but also for offices and businesses. We successfully furnished several private and public organizations, as well as a large number of houses and apartments. We have rich experience in working by individual orders but at the same time we can offer extremely good prices for standard units.



«КОМ-ФОР» ООО

come-for®

ул. Белгородская, 5
пгт. Солоницевка, Дергачевский район
62370 Харьковская область, Украина
Tel. : +380 57/ 783-78-17
Fax : +380 57/ 783-78-19
GSM : +380 67/ 626-08-09
E-mail: come-for@come-for.com.ua
URL : www.come-for.com.ua

Compania "COM-FOR" - producător lider de saltele și accesorii pentru dormit pe teritoriul Ucrainei. Materialele ecologic pure de la furnizori din Germania, Belgia, Turcia, precum și un ciclu închis de producere asigură calitatea produselor noastre. Gama uriașă și prețurile accesibile sunt garanția cererii sporite pentru produsele noastre pe piață.

Компания «КОМ-ФОР» - ведущий производитель матрасов и аксессуаров для сна на территории Украины. Экологически чистые материалы от поставщиков из Германии, Бельгии, Турции, а также замкнутый цикл производства обеспечивают высокое качество продукции. Огромный ассортимент и приемлемые цены являются гарантом востребованности нашей продукции на рынке.

КОМ-ФОР / COM-FOR is a leading manufacturer of mattresses and sleeping accessories in Ukraine. Environmentally friendly materials from suppliers in Germany, Belgium, Turkey, as well as a closed cycle of production ensure the high quality of products. A huge choice and affordable prices guarantee the demand for our products in the market.

vegas

M O L D O V A

«DECIMUS LEGIO» S.R.L.

Calea Ieșilor, 10, bir. 418
MD-2068 Chișinău, Republica Moldova
Tel. : +373-22/ 50-83-26; 50-83-22
Fax : +373-22/ 74-03-25
E-mail: info@vegas-md.com
URL : www.vegas-md.com

Reprezentant oficial în Moldova al companiei "Vegas", rezident al Zonei Antreprenoriatului Liber "Brest" din Republica Belarus, producător și exportator în Europa și țările CSI de saltele ortopedice de calitate europeană. Saltelele sunt confecționate cu utilizarea de materii prime de la producători vest-europeni consacrați. Sortimentul include peste 30 de modele de saltele ortopedice "Vegas" de diverse dimensiuni, cu arcuri în blocuri separate, fără arcuri (în bază de latex), de tip "Bonnell", precum și plase ortopedice (sub saltele), perne din latex.

Официальный дистрибьютор на территории Молдовы продукции "Vegas" ООО, резидента Свободной экономической зоны "Брест" из Республики Беларусь, ведущего производителя и экспортера в Европу и СНГ ортопедических матрасов европейского качества. Матрасы изготовлены из комплектующих на основе высококачественного сырья от ведущих производителей Западной Европы. Продукция "Vegas" – это ортопедические матрасы на основе независимых пружинных блоков, беспружинные (на основе латекса) ортопедические матрасы, матрасы на основе пружинного блока типа "Боннель", ортопедические решетки (основание под матрац), латексные подушки. Ассортимент включает более 25 моделей матрасов различных размеров.

Official distributor on Moldovan market of VEGAS products (Belarus) - leading manufacturer and exporter of European quality orthopaedic mattresses in Europe and the CIS. Mattresses are made of high-quality raw materials produced by leading manufacturers from Western Europe. VEGAS products include: orthopaedic mattresses - based on independent spring blocks, springless (latex base), based on Bonnell spring blocks; orthopaedic nets (bases for mattresses); latexed pillows. The assortment includes more than 25 models of mattresses in different sizes.



Mezanin-V SRL
make a sofa? with us it's easier

«MEZANIN-V» S.R.L.

bd. Dacia, 27
MD-2060 Chişinău, Republica Moldova
Tel. : +373-22/ 55-13-43
Fax : +373-22/ 63-61-91
E-mail : office@mezanin.md
URL : www.mezanin.md

Mezanin-V a fost fondată în 2002 și a parcurs un drum lung de la novice la lider național recunoscut. În prezent, Mezanin-V furnizează materii prime pentru fabricarea mobilei tapițate, a genților, tapițarea automobilelor ș.a. Reprezentanții companiei în fiecare an vizitează expoziții internaționale specializate de mobilă și materii prime pentru a fi la curent cu noile tendințe, materiale și soluții în fabricarea mobilei tapițate. Astfel a devenit posibil livrarea pe piața națională a materiilor prime de cea mai bună calitate la cele mai avantajoase prețuri.

În activitatea noastră ne conducem de următoarele principii:

- onestitate - niciodată nu încercăm să inducem în eroare clientul pentru a avea un profit mare în scurt timp
- responsabilitate - nu ne eschivăm să răspundem pentru calitatea produselor noastre
- operativitate - livrăm marfa în cel mai scurt timp posibil.

La moment, pentru producătorii de mobilă furnizăm tot ce ține de

*tapițerie pentru mobilă (stofe, piele naturală și piele artificială)

*capișeala mobilei tapisate (spume poliuretanică, vate voluminoase, pâslă, spun-bond, vâtelin)

*accesorii (mecanisme, arcuri, clame, cuie decorative, benzi elastice, nasturi, ață, piciorușe, fermoare, velcro uncino, rotile ș.a.)

Faceți o canapea? Cu noi e mai simplu!
Mezanin-V SRL

Mezanin-V была основана в 2002 году и прошла долгий путь от новичка до национально признанного лидера. В настоящее время Mezanin-V поставяет сырье для производства мягкой мебели, сумок, обивки автомобилей и т.д. Представители компании посещают каждый год специализированные международные выставки мебели и материалов, чтобы не отставать от новых тенденций, материалов и решений в производстве мягкой мебели. Таким образом, стало возможным поставяет на национальный рынок сырье самого высокого качества по самым выгодным ценам.

В нашей работе мы руководствуемся следующими принципами:

- честность - никогда не пытаемся ввести в заблуждение клиентов для получения быстрого дохода
- ответственность - не уклоняться от ответственности за качество продукции
- эффективность - доставить товар в самые короткие сроки.

В настоящее время поставяем производителям мебели все что связано с

* обивкой мебели (ткань, натуральная и искусственная кожа)

* подкладка для мягкой мебели (пенополиуретан, объемная вата, войлок, спанбонд, вâtelin)

* Аксессуары (механизмы, пружины, штифты, декоративные гвозди, эластичные ленты, пуговицы, нитки, булавки, застежки-молнии, липучки, колеса и т.д.)

Хотите сделать диван? С нами легче!
Mezanin-V S.R.L.

Founded in 2002, Mezanin-V come a long way to the position of a nationally recognized leader. Currently, Mezanin-V supplies raw materials for the manufacture of upholstered furniture, bags, car upholstery, etc. The representatives of the company visit each year specialized international exhibitions of furniture and raw materials to keep up with new trends, new materials and new solutions in upholstered furniture manufacturing. Thus we are able to deliver on the national market raw materials of the highest quality at the best prices.

In our work we are guided by the following principles:

- honesty - we never try to mislead the customer in order to have a quick profit
- responsibility – we always take responsibility for the quality of our products
- efficiency – we deliver the ordered goods in the shortest possible time

At the moment, we provide to the manufacturers of furniture everything related to * Furniture upholstery (fabric, leather and artificial leather)

* Lining for upholstered furniture (polyurethane foams, bulky wool, felt, say, bond, wadding)

* Accessories (mechanisms, springs, pins, decorative nails, elastic bands, buttons, thread, pins, zipper, velcro uncino, wheels etc.)

You need a sofa tailored to your taste? It's simple with us.

Mezanin-V SRL



SALONUL DE MOBILĂ «MELILUX»

str. Miorița 2/1, et. 2
MD-2028 Chișinău, Republica Moldova
Tel. : +373 22/ 727-680
GSM : +373 69/ 09-04-08
E-mail: bazatin-prest@mail.ru
URL : www.melilux.md

Salonul de mobila MELILUX comercializează mobilier importat din Italia la comandă, de înaltă calitate, direct de la producători, la prețuri foarte avantajoase. Vă oferim o gamă largă de produse:
- dormitoare clasice și modern
- sufragerii
- camere de zi
- bucătării
- camere pentru copii
- mobilă pentru oficiu
La procurarea mobile beneficiați de REDUCERI ȘI CADOURI!

Мебельный салон MELILUX предлагает итальянскую мебель ведущих производителей, на заказ, по приемлимым ценам:
- спальни классика и модерн
- кухни
- кабинеты
- детские комнаты
- гостинные
При покупке мебели предоставляется СКИДКИ И ПОДАРКИ!

The furniture shop MELILUX offers Italian high quality furniture, imported directly from Italian manufacturers at very competitive prices. We are offering to each customer a high range of modern and classic collections:
Bedrooms
Living rooms
Dining rooms
Kitchens
Each purchased piece of furniture will give the customer a special DISCOUNT and a variety of GIFTS.



«PANMOBILI» S.R.L.

str. Ioana Radu, 29
MD-2008 Chișinău, Republica Moldova

str. Mircea cel Bătrân, 48
MD-2075 Chișinău, Republica Moldova
Tel. : +373-22/ 50-85-88; 22/ 50-85-89
Fax : +373-22/ 50-85-91
E-mail: panmobili@yahoo.com

Producător de mobilier tapizat în serie și la comandă. Abordare individuală a fiecărui client.
OFERIM CALITATE LA PREȚ DE MOBILĂ.

Производитель мягкой мебели, серийной и на заказ. Индивидуальный подход к каждому клиенту.
ПРЕДЛАГАЕМ КАЧЕСТВО ПО ЦЕНЕ МЕБЕЛИ.

Manufacturer of standard and custom upholstered furniture. Individual approach to every client.
QUALITY IS PART OF OUR FURNITURE



Participantii
Участники
Exhibitors



Comerț cu canapele și paturi ortopedice.

«SINTIMA» S.A.

bd. Decebal 23, CC «JUMBO» but.№121
MD-2044 Chișinău, Republica Moldova
GSM : +373 79/ 007-026
URL : www.dizi.md

Продажа ортопедических диванов и кроватей.

Sale of orthopedic couches and beds.



F.P.C. «STEJAUR» S.A.

str. Maria Drăgan, 11/1
MD-2044 Chișinău, Republica Moldova
Tel. : +373-22/ 42-16-72
Fax : +373-22/ 42-25-27
E-mail: stejaur@gmail.com
URL : www.stejaur.com

Salonul de mobilă "Stejaur"
str. Calea Ieșilor, 17
MD-2069 Chișinău, Republica Moldova

Fabrica de mobilă "Stejaur" produce o gamă variată de mobilier la comandă. Întreprinderea fabrică mobilier comercial, pentru casă și oficiu. La realizarea designului individual, conceput de specialiștii Stejaur conform cerințelor clienților, este folosită materia primă de calitate, PAL melaminat, MDF cu peliculă sau cu furnir natural, lemn masiv, toate acestea fiind completate cu furnitură modernă.

Мебельная фабрика "Stejaur" производит широкий ассортимент мебели под заказ. Компания производит коммерческую мебель, а также мебель для дома и офиса. При выполнении индивидуальных проектов, разработанных специалистами Stejaur, учитываются все требования клиента и используется сырье высшего качества, меламированное ДСП, МДФ с пленкой или натуральным шпоном, массив дерева, и все это укомплектовано современной фурнитурой.

The STEJAUR furniture factory produces a variety of furniture on demand. The company manufactures furniture for home, office and various businesses. All our designs, executed by qualified specialist of STEJAUR alongside customers' requirements, are made in quality materials: chipboard, MDF with natural veneer, solid wood, all complete with modern accessories and fittings.



«TIARA - PRIM» S.R.L.

bd. Uzinelor, 21
MD-2023 Chișinău, Republica Moldova
Tel. : +373 22/ 85-58-92
Fax : +373 22/ 85-58-92
E-mail: tiaraprim@gmail.com
URL : www.tiara.md

Compania «TIARA-PRIM» este singurul producător din Republica Moldova de mobilă fara cadru (lipsa cadrului tradițional de lemn sau metal).

Mobila capitonată produsă de firma noastră este pliabilă sau fixă, perfectă pentru odihnă și confort.

Principalele avantaje ale mobilierului nostru sunt: durabilitatea, siguranța pentru copii, transformarea rapidă și simplă, greutatea redusă, e bună pentru apartamente mici.

Mobila noastră poate fi folosită în locuințe, birouri, camera copiilor, hoteluri, baruri, restaurante, spații de recreere.

Фирма «TIARA-PRIM» является единственным производителем бескаркасной мебели и матрасов в Молдове (отсутствует традиционный деревянный или металлический каркас).

Мягкая мебель нашей Фирмы - это разборная мягкая мебель типа трансформер и не разборная мебель для комфорта и отдыха.

Основными преимуществами нашей мебели являются высокая долговечность, безопасность для детей. Легкая и быстрая трансформация, небольшой вес, пригодность использования для малогабаритных квартир.

Область применения нашей мебели: для дома, офисов, детских комнат, гостиниц, баров и ресторанов, мест отдыха

TIARA-PRIM is the sole in Moldova manufacturer of frameless furniture and mattresses (without traditional wooden or metal frames).

We specialize in upholstered folding furniture of the transformer type and non-folding furniture for comfort and relaxation.

The main advantages of our furniture are the high durability, the safety of children, easy and fast transformation, light weight, suitability for small apartments.

Our furniture can be used in offices, at home, in children's rooms, in hotels, bars and restaurants etc.



«VISCOLUX GRUP» S.R.L.

str. Calea Ieşilor, 10
MD-2075 Chişinău, Republica Moldova
Tel. : +373 22/ 74-18-36; 84-30-61
Fax : +373 22/ 74-76-14
E-mail: info@comfortline.md
URL : <http://www.comfortline.md>

Compania noastră oferă pe piaţa din Republica Moldova produse din materiale viscoelastice Visco Love. Acest material are proprietăţi neobişnuite a fost elaborat şi folosit pentru prima dată în spaţiul cosmic pentru a atenua sarcina gravitaţională în timpul accelerării. Acest lucru se datorează distribuţiei uniforme a greutateii. Un alt avantaj al produselor noastre este efectul de memorie. Asta ne permite să oferim saltele ortopedice şi perne care asigură maximum de confort. Oferta noastră include o mare selecţie de saltele şi perne. Saltelele ortopedice din spumă viscoelastică corespund standardelor de calitate şi îşi dezvăluie pe deplin beneficiile sale în caz de probleme ale sistemului locomotor.

Наша компания представляет на рынке Молдовы продукцию из вискоэластичного материала Visco Love.

Этот материал обладает необыкновенными свойствами. Разработаны и впервые использованы эти материалы были в космической области для смягчения гравитационных нагрузок в момент ускорения. Происходит это благодаря равномерному распределению веса. Другим преимуществом нашей продукции является эффект памяти. Это позволяет предлагать ортопедические матрасы и подушки обеспечивающие максимальный комфорт. Что мы предлагаем?

Наше предложение это большой выбор ортопедических матрасов и подушек. Ортопедические матрасы из вискоэластичной пены отличаются эталонным качеством. Полностью раскрывают свои преимущества при недомоганиях и заболеваниях опорно-двигательного аппарата.

Our company is presenting on the Moldovan market products from viscoelastic material Visco Love.

This material has unique properties. It was developed and first used in space to alleviate the gravitational loads at the time of acceleration due to the uniform distribution of weight. Our orthopedic mattresses and pillows provide maximum comfort. What we offer? A large selection of mattresses and pillows. Orthopedic mattresses in viscoelastic foam have the highest quality standards and fully disclose their benefits in case of afflictions of the musculoskeletal system.

CONSTRUCT **Expo**

ufi
Approved
Event

Târg internațional de tehnologii, echipamente,
utilaje și materiale pentru construcții

7 - 10 APRILIE 2016



AEDIFICIUM
SALON REZIDENTIAL

ELEVATEX
SALON DE ASCENSOARE

IMMOEX
SALON IMOBILIAR

ROMEXPO

Pavilionul A

www.romexpo.ro

Organizator:



Partener:



A MBIENT EXPO

Târg internațional de produse și sisteme pentru amenajări
interioare și exterioare, decorațiuni, mobilier și piscine

7-10 APRILIE 2016



ROMEXPO

Pavilionul C1

www.ambient-expo.ro

Organizator:



Partener:

